
Szanowni Państwo! 

W związku z przygotowywanym przez nas raportem, na podstawie Ustawy z dnia 6. września 2001 r. 

o dostępie do informacji publicznej, zwracam się z uprzejmą prośbą o udostępnienie 

następujących informacji: 

 

1) Jaka jest liczba urządzeń grzewczych pozostających w nieruchomościach należących do zasobu 

Państwa gminy, włącznie ze spółkami i jednostkami zależnymi od prezydenta, lub nieruchomościami, 

w których gmina posiada udziały? 

2) Jaki jest rodzaj i klasa tych urządzeń oraz jaka część z tej liczby to urządzenia, które nie spełniają 

norm przewidzianych w wojewódzkiej uchwale antysmogowej? 

3) Jakie było tempo wymiany tych urządzeń w latach 2020, 2021, 2022, 2023 i 2024? Prosimy o 

podanie liczby wymienionych urządzeń każdego roku. 

4) Jakie środki na ten cel przewidziano w budżecie miasta na rok 2025 oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata kolejne? 

 

oraz dodatkowo: 

 

5) Jakie inne działania podejmowało lub podejmuje Państwa miasto w celu poprawy jakości 

powietrza? Czy korzystają Państwo z programu Ciepłe Mieszkanie, jeśli tak to w jakim zakresie? 

 

Z poważaniem, 

 

 


